
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 18 mei 2020 

 

Aanwezig (deelnemers via Zoom): allen. 

 

1. Opening door de voorzitter: 

Kees Bor opent de vergadering, heet eenieder welkom en geeft ons de gelegenheid elkaar te 

informeren over ons reilen en zeilen in coronatijden, met name zij die in de frontlinie 

verkeren. 

 

2. Vaststellen agenda: 

We stellen de agenda onveranderd vast. 

 

3. Verslagen van: 

- Vergadering van 17 februari: we keuren het verslag goed; het kan zo op de website. 

- Vergadering van 20 april: ook dit verslag keuren we goed en ook dit kan zo op de 

website. 

- Vergadering DB- gemeente van 11 mei: de voorzitter refereert nog even aan onze reactie 

op het verzoek vanuit de gemeente onze huidige zienswijze op de Jeugdhulp kenbaar te 

maken. 

- Luisterend oor: Sybrecht van der Veen heeft namens de participatieraad niemand mogen 

ontvangen. We zoeken naar de redenen waarom ons spreekuur zo weinig bezocht wordt. 

Doen wij Stimenz concurrentie aan? Daar kunnen cliënten ook terecht met hun vragen 

en daar krijgen ze bovendien hulp. Wij luisteren en verwijzen (meestal naar Stimenz). 

Moeten wij niet zoeken naar andere manieren om de cliënt te bereiken? 

Moeten we het (ook) niet meer zoeken in de uitbreiding van de bekendheid van dit 

fenomeen? Wekelijks op facebook? Werken met flyers? Bekendheid zoeken via het 

diaconaal platform? Ons presenteren via Veluwe FM? Een nieuwsbrief? 

Allemaal mogelijkheden, waarop Miriam Brunt zich gaat beraden. Mogelijke actie volgt 

dan na het zomerreces. 

 

4. Werkgroepen; signalen uit de samenleving: 

De voorzitter benadrukt dat de gemeente is gebaat bij concrete signalen. 

Werkgroep Participatiewet: 

De gemeente is druk met de aanvragen voor ondersteuning van de ondernemers. Zie ook de 

brief van Stefan Fiddelaar. 

 

Werkgroep Wmo: 

Diverse leden hebben al gereageerd op het verzoek mee te denken over Toekomstbestendig 

wonen. Het gaat hier om het afsluiten van een lening, maar ook om toepassing van de Wmo- 

wet. Daarnaast speelt duurzaamheid een rol. Je kunt het onderwerp ook breder trekken en 



denken aan wijken die zo zijn opgezet dat de nabuurschap daar gedijt (maar ook verplicht). 

Jaap Plomp zal Alex Hagenbeek berichten dat wij meedenken. 

 

We maken onze zorgen over de vermindering van hulp. Heeft dit een financiële reden? 

Speelt corona een rol? Durven hulpverleners niet? Indiceert de gemeente anders? Zo ja, 

hadden wij als participatieraad dan een adviserende rol moeten spelen? 

We vragen het na op het komende overleg DB- gemeente. 

 

Werkgroep jeugd: 

Edwin van Harten meldt dat de werkgroep op 3 juni om 10.00 uur een afspraak heeft met de 

jeugdconsulenten. 

Ad Blok meldt een afspraak tussen de jeugdambtenaar en de partijen in Stroud. 

Volgende week weten we welke organisatie Buurtzorg Jong opvolgt. 

 

5. Cliëntervaringsonderzoek 2020: 

We hebben advies uitgebracht over het onderzoek van 2019. Dat is het verplichte Wmo- 

onderzoek. In 2020 wil de gemeente alle gebieden van het sociaal domein onderzoeken (een 

zogenaamd 3D- onderzoek). We kunnen medio juni het verzoek van de gemeente 

verwachten. De uitwerking betreft dan alle werkgroepen. 

Matthijs Bonzet pleit voor een goede lijst die informatie verschaft en die geen ervaringen 

meet. Zij moet eenvoudig in te vullen zijn. Mogelijk verhoogt dat de respons. 

 

6. Toekomsbestendig wonen: 

Reeds besproken bij punt 4. 

 

7. Inclusiepanel: 

De voorzitter geeft nogmaals aan wat onze positie is in dit panel: wij vervullen de rol van 

waarnemer, we ondersteunen het proces en we stimuleren, maar we spelen zeker geen 

voortrekkersrol en we leveren geen voorzitter. Matthijs Bonzet is onze vaste afgevaardigde. 

Op deze manier borgen we de continuïteit. 

De uitgebreide advertentie voor een voorzitter heeft vooralsnog geen resultaat opgeleverd, 

maar het panel heeft (nog) de tijd. 

 

8. Rondvraag: 

Kees Bor heeft twee mededelingen: 

- De leden van de participatieraad krijgen geen vacatiegelden, maar presentiegelden. 

- Het overleg met Wim Peters dat zou moeten leiden tot een heidag, is wegens de corona 

uitgesteld. 

Edwin van Harten: het Platform Mantelzorg had bij nader inzien ook willen meedoen met de 

grote advertentie in de Puttenaer. Matthijs Bonzet suggereert de omvang van de advertentie 

te verdubbelen (A0- formaat), daarin het platform op te nemen en daar de kosten neer te 

leggen. 

Fons Kortrijk: geeft nog even aan hoe de route is bij spontane acties die niet in de begroting 

zijn opgenomen: eerst formeel aanvragen bij het DB. Aanpassing van de begroting is dan een 

medegevolg. Financieel leveren dergelijke acties geen probleem op. 



Fennie van den Broek: vraagt naar het vervolg van de Brede Welzijn. Jaap Plomp zal de 

informatie van Roel Stofmeel doorsturen. 

Rian van Pagee: wil graag de volgende keer een fysieke bijeenkomst in een 

anderhalvemetersessie. Dat kan. Bij mooi weer in de tuin van Kees Bor, bij mindere 

omstandigheden in een grote zaal in Stroud. De beslissing hierover neemt de voorzitter twee 

dagen voor de vergadering (= 13 juni). 

Jaap Plomp: deelt mee dat het hem al geruime tijd aan motivatie ontbreekt het secretariaat 

goed te vervullen. Hij neemt per 1-1-2021 afscheid. 

 

9. Sluiting: 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.08 uur. 

 

Jaap Plomp 


